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Spørgsmål nr. 473 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren informere om, hvor mange borgere der har fået 
udstedt mere end to pas årligt og opgøre det gennem de seneste 
10 år?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet har opgjort antallet af borgere, der i et kalenderår 
har fået udstedt mere end to pas. Opgørelsen er opgjort for de 
seneste 10 år.  
 
Opgørelsen omfatter danske, færøske og grønlandske pas, her-
under ekstrapas og provisoriske pas udstedt til danske statsbor-
gere. Opgørelsen omfatter ikke diplomat- og tjenestepas. Opgø-
relsen omfatter heller ikke konventions- og fremmedpas.   
 
Oplysningerne hidrører fra et udtræk af pasregisteret foretaget 
den 26. marts 2018.  

 

Udstedelsesår Antal borgere  

2017 6 

2016 11 

2015 1 

2014 4 

2013 20 

2012 9 

2011 14 

2010 13 

2009 5 

2008 9 

I alt 92 

 

Det bemærkes, at en borger to gange i løbet af de seneste 10 år 
har fået udstedt mere end 2 pas indenfor et kalenderår, og derfor 
fremgår to gange i ovennævnte tabel. I alt har således 91 borgere 
i løbet af de seneste 10 år fået udstedt mere end to pas inden for 
samme kalenderår.  
 
 
Rigspolitiet har iværksat en nærmere undersøgelse af oven-
nævnte sager. Rigspolitiet forventer, at undersøgelsen vil kunne 
medvirke til at afdække hvilke initiativer, der kan iværksættes 
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med henblik på at begrænse gentagne pasudstedelser til samme 
borger.    
 
Rigspolitiet forventer undersøgelsen afsluttet inden sommerfe-
rien” 
 

Når Rigspolitiets undersøgelse og forslag til initiativer foreligger, vil Justits-

ministeriet orientere Retsudvalget herom.  

 

 


